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Betreft:  Schriftelijke vragen van VVD inzake veiligheid Boschpoort (Maas/Voedingskanaal 

 /Afvoerkanaal) 

 

Geacht college, 

 

De fractie van de VVD Maastricht heeft berichten ontvangen van onveilige situaties in de Boschpoort, 
met name rond het punt bij het Maas/Afvoerkanaal en het begin van het Voedingskanaal. Het lijkt 
erop dat zich in de avond, in het donker, situaties ontstaan die buurtbewoners ervan weerhouden 
rond die tijd hun hond uit te laten op desbetreffende plek. We hebben het gevoel dat er criminele 
activiteiten plaatsvinden en dat handhaving niet optreedt. De Maastrichtse VVD heeft daarom de 
volgende vragen voor het college. 
1. Bent u bekend met de problematiek rond het Maas/Afvoerkanaal en begin Voedingskanaal in de 

Boschpoort? Zo ja, hoeveel meldingen heeft u de laatste jaren per jaar ontvangen over 
leefbaarheid (overlast, dealen etc.)? 

2. We begrijpen van omwonenden dat er vaak een groep in enkele auto’s rondhangt wat naar 

waarschijnlijkheid criminele activiteiten met zich meebrengt. Bent u hier mee bekend en zo ja, 

wat doet u om deze dagelijkse praktijk te beëindigen? 

3. Bent u het met de VVD eens dat een mooi stuk om te wandelen, zoals deze oevers, van iedereen 

is en dat de enkeling die het voor de meerderheid verpest aangepakt dient te worden? 

4. Kunt u ons toezeggen dat handhaving de opdracht krijgt strenger te handhaven op drugs dealen? 

Meldingen die bij ons gedaan zijn spreken over korte gesprekje, uitwisselen van waarschijnlijk 

geld en pakketjes. Dit heeft een grote weerslag op de bewegingsvrijheid die bewoners hebben of 

in ieder geval ervaren. 

5. Het gebied is zeer slecht verlicht. Bent u het met ons eens dat het aanbrengen van betere 

verlichting deze aantrekkelijke plek voor het doen van dingen die het daglicht niet kunnen 

verdragen in één klap ongeschikt maakt daarvoor? En zo ja, bent u van plan dit te realiseren? 

Met vriendelijke groet, 
 
Siem Verkoijen 
VVD  


